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 Hallstatt village
 Bled Lake with Pletna Boat
 Postojna cave ride underground train
 Funicular ride to Gornji Grad upper town
 Plitvice National Park

ALL NEW

1 Penang - Transit City (MOB)

Assemble at Penang International Airport for departure flight to Salzburg -
the fourth-largest city in Austria..
**Overnight Onboard
2 Transit City - Salzburg (Austria) (D)

Salzburg - orientation city tour, beginning with the Mozart's birthplace,
Hohensalzburg Castle, Residenzgalerie art gallery, and the Domquartier,
you'll find beautiful squares, historic buildings, lovely restaurants, cool bars,
and an abundant shopping experience.
**Overnight at Salzburg
3 Salzburg - Hallstatt - Villach (BLD)

Hallstatt. - This lakeside village is known for its 16th-century Alpine houses
and alleyways. Take a walk in the village. Later, free time and an overview of
the town that is surrounded by breathtaking mountains and valley views.
**Overnight at Villach
4 Villach - Bled Lake(Slovenia) - Postojna Cave - Ljubljana (BLD)

Bled Lake - This Alpine Lake with the only island in Slovenia that is noted to
be a world-renowned paradise for centuries. Enjoy a pleasant Pletna boat.
(subject to weather conditions).
Postojna cave.- without doubt one of the most diverse cave systems in the
world. We take a ride on the underground train and enjoy a 3.7-km-long
journey on the world's only double-track cave railway.
**Overnight at Ljubljana
5 Ljublajana - Zagreb (Croatia) (BLD)

Ljublajana orientation tour - Old Town Ljubljana for some of the best-
preserved medieval houses, visit the open-air Central Market, the baroque
Town Hall, the beautiful Robba Fountain, the grandiose Triple Bridge and
Dragon Bridge.
Zagreb city tour - Kaptol Square with the imposing Zagreb Cathedral before
taking a short walk to the main square, Ban Jelacic Square.

Next with a funicular ride to the Upper Town (Gornji Grad) with funicluar
enjoy an aerial view of Zagreb city centre. Proceed to St. Mark’s Church
for its checkered roof design. After passing through the Stone Gate, spend
your leisure time at Dolac Market.
**Overnight at Zagreb
6 Zagreb - Plitvice National Park - Zagreb (BLD)

After Breakfast, proceed to Plitvice National Park. Its a highly nature
protected area which has 16 natural lakes that have origins from tectonic
movements on karts field. Not just the lakes are attractive but also rivers,
creeks and beautiful waterfalls and endemic flora and fauna.
**Overnight at Zagreb
7 Zagreb - Transit City (B/MOB)

After breakfast, proceed to airport for flight back Penang.
**Overnight on board
8 Transit City - Penang

Arrival Penang with happy memories.
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 哈尔施塔特

 布莱德湖乘搭凤尾船

 波斯托伊纳溶洞乘搭地下火车

 乘坐缆车前往戈尔尼格勒

 普利特维采湖群国家公园

1 槟城-中转城市（机上用餐）

集合于槟城国际机场，乘搭客机经中转城市飞往萨尔茨堡 -奥地
利第四大城市。
**夜宿于机上

2 中转城市 - 萨尔茨堡 (奥地利)（晚餐）

萨尔茨堡-包括莫扎特的出生地，萨尔茨堡城堡，
Residenzgalerie 艺术画廊和大教堂区，您会发现美丽的广
场，历史建筑，可爱的餐厅，酷炫的酒吧和丰富的购物体
验。
**夜宿于萨尔茨堡

3 萨尔茨堡 - 哈尔施塔特 - 菲拉赫（早午晚餐）

哈尔施塔特 - 这座湖畔村庄以其16世纪的阿尔卑斯山房屋和小巷
而闻名。您可以在村里漫步。之后，您可以自由活动，欣赏周围
壮丽的山脉和山谷景色。
**夜宿于菲拉赫

4 菲拉赫 - 布莱德湖(斯洛文尼亚) - 波斯托伊纳洞穴 - 卢布

尔雅那（早午晚餐）
布莱德湖-这座高山湖泊拥有斯洛文尼亚唯一的岛屿，几个世纪
以来一直被誉为世界闻名的天堂。乘坐舒适的传统木船 (视当地
天气情况而定)。
波斯托伊纳溶洞-无疑是世界上最具多样性的洞穴系统之一。我
们将乘坐地下火车，在世界上唯一的双轨洞穴铁路上享受3.7公里
长的旅程。
**夜宿于卢布尔雅那

5 卢布尔雅那 - 萨格勒布(克罗地亚)（早午晚餐）

卢布尔雅那老城区-参观一些保存最完好的中世纪房屋，露天中
央市场，巴洛克风格的市政厅，美丽的罗巴喷泉，宏伟的三桥和
龙桥。
萨格勒布市区 - 包括卡普托尔广场和雄伟的萨格勒布大教堂，

班耶拉其恰广场。乘坐缆车前往上城区 (戈尔尼格勒)，欣赏
萨格勒布市中心的景象。
圣马可教堂- 欣赏其格子屋顶设计。穿过石门后，您可以在
多拉克市场自由购物。
**夜宿于萨格勒布
6 萨格勒布 - 十六湖国家公园 - 萨格勒布（早午晚餐）

十六湖国家公园- 这是一个高度自然保护区，拥有 16 个天然
湖泊，这些湖泊源于卡丁车场的地壳运动。不仅湖泊景色迷
人，河流、小溪、美丽的瀑布以及当地特有的动植物也同样
令人叹为观止。
**夜宿于萨格勒布

7 萨格勒布-中转城市 （早/机上用餐）

早餐后，送往机场飞返家园。
**夜宿于机上

8 中转城市 - 槟城

带着美丽的回忆抵达槟城。


